
 

 

 

Schriftelijke vragen conform artikel 44 Regelement van orde voor de raad van Amstelveen 

Onderwerp: Compensatie voor 8.000 vluchten extra over de Buitenveldertbaan deze zomer 

 

Amstelveen, 6 juni 2024 

Aan het College van Burgemeester en Wethouders, 

Tijdens de raadsvergadering van 6 juni j.l. gaf wethouder Elzakalai aan, dat hij het bericht ontvangen 
had, dat tussen 17 juni en 1 september er circa 8.000 vluchten extra over de Buitenveldertbaan 
zullen gaan. Dit vanwege het sluiten van de Zwanenburgbaan in die periode. 

De VVD vindt het onacceptabel, dat de inwoners van Amstelveen hierdoor zeer hard geraakt worden. 
Eerder hebben wij in dat kader ook vragen gesteld m.b.t. het plannen van onderhoud buiten de 
zomermaanden om. Immers, dat is de tijd waarop mensen buiten zitten al dan niet met bezoek. En 
die mensen willen gewoon een gesprek met hun gasten kunnen voeren. Nu worden de bewoners 
geconfronteerd met een aanzienlijke overlast. Naast het feit, dat dit heel laat gecommuniceerd 
wordt, is de VVD Amstelveen van mening, dat enige vormen van compensatie hier gerechtvaardigd 
zijn. Zelfs als dit gewoon binnen de vigerende afspraken valt. 8.000 vluchten meer (bovenop het 
reguliere aantal) in deze periode is een ongekende belasting. Vandaar, dat wij via deze weg het 
College willen aansporen om alles op alles te zetten om toch iets van compensatie met de betrokken 
partijen uit te onderhandelen. Dit kan zijn in de vorm van geld, of in de vorm van isolatie van 
woningen, een harde belofte, dat volgende zomer 8.000 vluchten minder dan normaal over de 
Buitenveldertbaan zullen gaan. Gezien de enorme overlast is een investering in de relatie met de 
omwonenden in deze meer dan op zijn plaats. 

Naar aanleiding van het bovenstaande hebben wij de volgende vragen aan het College: 

1. Kunt u aangeven of de 8.000 vluchten binnen het kader van de gemaakte afspraken vallen? 
2. Heeft Schiphol of Luchtverkeersleiding Nederland enige compensatie aangeboden om het leed 

voor de Amstelveners enigszins te verzachten? 
3. Zo niet, kunt u dan met de betrokken partijen in gesprek gaan om dit alsnog te realiseren? 
4. Kunt u aan de raad terugkoppelen of deze gesprekken tot enig resultaat geleid hebben? 

Met vriendelijke groeten, 

 

Menno van Leeuwen 

Raadslid VVD 


